
 

 

Referat fra styremøte Brumund Sæter Vel 

 

Dato: 24.10.2024 

Tidspunkt: 19:00-20:30 

Sted: Teams 

Til stede: Bjarne Harkinn (styreleder), Inger Lise Arnkvern (nestleder), 

Anne Lang Ree ,Eddie Syverud (styremedlem),  

Stein Olav Jørgensen (web-ansvarlig) 

  Fraværende:  André Grytdal 

Referent: Eddie Syverud 

 

Saker 

1. Gjennomgang referat fra styremøte og årsmøte 

Referat gjennomgått. Ok, ingen spesielle merknader bortsett fra Ragnar nevnte at hjertestarter kunne 
vært hos de frem til de solgte og at årsmøte var flyttet til 24.august. 

 
2. Hjertestarter 

Anne har snakket med med Svenkerud om plassering av hjertestarteren. Og de har sagt   seg villig til og 
henge den opp på servicebygget, og der er det både varmt og strøm.  

Eddie leverer den til de ved neste gang han er på hytta, uke 49! 

 
3. Den nye Gapahuken 

Gjerdet rundt den nye Gapahuken trenger og utvides, da det føles trangt og innestengt slik løsningen 
er i dag! Det ble bestemt at en utvidelse vil bli igangsatt og utført i løpet av våren 2025  
Bjarne vil ta kontakt med Allmeningen, og påpeke at det kun er montert 14,5 meter. Og avtalen var at 
de skulle sponse oss med 30 meter.  
Det ble også bestemt at det skal etableres en bålpanne innenfor gjerdet. Her det ble det foreslått og 
benytte en kumring som bålpanne.  
Bjarne hører med allmeningen om de kan ha noe vi kan benytte, evnt om vi må kjøpe den  
 

4. Fortetting  

Mangne informerte at kommunen har redusert antall nye hytter fra 50 og ned til 40 tomter, på det 
siste feltet som de har søkt på.  

 
5. Dugnadsfest 2025. 

Det skal arrangeres dugnadsfest på Brumund Fjellstue (så fremt den ikke er solgt) for de som   

deltok på dugnader i 2024, og datoen for festen er  22. Mars 2025.   

 

6. Arrangement Komite / Kontaktansvarlige  

Bjarne ønsker en mer strukturet form for styring av komiteer, og et tettere samarbeide med styret.  
Styret skal sette et krav til komiteen, at de informerer styret om alle planer og hva de evnt har gjort. 
Det skal deffineres mandater, og de skal rapportere til styret.  

Stein Olav setter opp forslag for komiteer. 
 

 

 
         
 



 
 
 
 
 

  
 

7. Økonomi 

 Anne presenterer status på økonomien, og det har ikke skjedd så mye endringer siden årsmøte. 
Økonomien er og betrakte som meget sund. Og vi har kr. 112.065,24 på kontoen.  

 Grasrotandelen har gitt oss en esktrainntekt på hele 18.000,-, det er pr. I dag 35 regsitrerte 
grasrotmedlemmer. 

 

 
 

8. Forslag til møte med nye formann i VA 
 
Bjarne tar kontakt for og avtale, men det ser ut til og bli ført utpå nyåret. Nærmere info kommer fra 
Bjarne.   

 
Møte slutt kl. 20.30 
 
 
 
Moss 29. November 2024 
 
Eddie Syverud 


